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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 23 
 

Datum konání: úterý 27. 8. 2013 od 13:00 do 15:00 hodin 

Místo konání: velká zasedací místnost úřadu 

Přítomni členové (řazeno abecedně): 

Ing. Berková Vlasta, Ing. Březina Roman, Hájková Iva, Mgr. Horká Blanka, Bc. 

Lipanovičová Radka, Ing. Luděk Jelínek, Bc. Martin Nedvěd, RNDr. Roušar Pavel, Saitz 

Vladimír, Zeman Pavel 

Program:  

1. Strategické plánování 

2. Harmonogram strategického plánování 

3. Vyhodnocení AP 2013, tvorba AP 2014 

 

Jednání vedl Pavel Roušar, starosta MČ a předseda S týmu. Na úvod sdělil, že novým členem 

S týmu se stane Bc. Martin Nedvěd, IT pracovník úřadu. 

 

ad 1)  

Starosta MČ zmínil ve své prezentaci hlavní cíle strategického plánování (SP) v roce 2013: 

 Definitivně stanovit postup SP interním předpisem 

 Vytvořit základní proces schvalování, připomínkování a reportování jednotlivých etap 

akčního plánu 

 Schválit indikátory strategického plánu a projektů (AP) a změřit počáteční hodnoty 

případně u některých i historii 

 Zrealizovat maximum v AP2013, rozpracovat položky pro 2014 

 Připravit a schválit návrh AP2014-2015 

 Zpracovat IS pro strategické plánování, podněty, projekty a AP 

 Začlenění DMS (Alfresco) do SP. 

 

Garanti budou při přípravě AP 2014 – 2015 vycházet z nesplněných a rozpracovaných 

položek AP 2013, ze Strategického plánu MČ, 10 P Veřejného fóra a z Vyhodnocení priorit 

RMČ. Bude zpracován vzorový „projektový list“, který bude nápomocen projektovému řízení 

pro investiční akce. 

 

ad 2) 

K harmonogramu byla vznesena doplnění: průběžné vyhodnocení AP předkládat čtvrtletně na 

RMČ a ZMČ (v harmonogramu je uvedeno pouze 1 x ročně v září, závěrečné vyhodnocení 

v červnu následujícího roku), do zářijové zprávy pro RMČ a ZMČ uvést požadavky na změny 

v položkách stávajícího AP, které podléhají novému schválení.  

 

ad 3) 

S garanty bylo plnění AP 2013 prodiskutováno s návrhy na převedení položek do AP 2014 – 

2015. Každý garant začne připravovat do stávající tabulky nový AP, stanoví základní kroky 

nutné pro realizaci opatření. Na setkání S týmu v říjnu 2013 budou návrhy diskutovány. 

 

Zapsala: Iva Hájková dne 30. 8. 2013  


